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Styrelsemöte via Teams 

Tid:  18.30 – 20.00 
 

§ 109 Mötets öppnande 
 Mötesordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 110 Godkännande av dagordning  
 Dagordningen gicks igenom och godkändes. 
 
§ 111 Val av Justerare 
 Viltspårsansvarig valdes att jämte mötesordföranden justera dagens protokoll.  
 
§ 112 Föregående protokoll från 12 september 2022 

Föregående protokoll gicks igenom. Ordföranden informerade om att sektion Södra har ett 
styrelsemöte den 7 december och att det är bra om flera i avdelningsstyrelsen deltar då. 
Representanten från VB kollar med sin ordförande när deras nästa möte är och 
återkommer till avd.styrelsen. Vidare konstaterades att det ännu inte föreligger något 
förslag ang. profilkläder. Därefter lades protokollet till handlingarna. 

 
§ 113 Rapporter       

 De skriftliga rapporterna gicks igenom. Utställningsansvarig ska försöka få en veterinär 
som kommer att vara med på utställningen i november och erbjuda sin hjälp till de 
utländska hundar som behöver intyg om avmaskning inför återresan hem.  
Jaktansvarig informerade att andra avdelningar (tex Värmland) lägger in fler funktionäsprov 
med kort varsel på hösten. Vi kan lägga in vanliga prov med kort varsel när vi vill under 
året, men har vi planerat för 3 funktionäsprov redan i huvudplanen så kan vi inte lägga in 
fler funktionäsprov med kort varsel, dvs det finns max 3 per säsong. För att kunna hantera 
fler prov så måste vi ha fler domare i regionen. Vi bör således jobba för att täcka behovet 
av domare för B prov. Att sen ha prov med kort varsel på hösten drar med sig fler saker 
som vi eventuellt måste ta höjd för/planera in. Vad som är bäst för utvecklingen i vår 
avdelning mot fler B provsstarter är trots allt tillgången på tillgängliga domare. 
Det har tyvärr inte kommit in några intresseanmälningar ännu för de utbildningar som 
erbjudits i november på WT sidan.  
Ett nytt förslag till ett koncept på Jaktretrieversidan presenterades där starten är en 
teoretisk dag i tre delar, något som är efterfrågad av medlemmar. 
Därefter läggs det på ett antal Öppna träningar i avdelningen, vilka sprids ut över Dalarna. 
Antalet planeras till 6 st från mars till augusti. 
Under försommaren startar en WT-Cup Dalarna och tänket är att det ordnas en träning (ett 
moment i WT-provet) dag 1. Dag 2 genomförs sedan ett prov med just det momentet.  
Detta körs 3-5 gånger och resultatet sammanräknas och en WT cup mästare koras i varje 
klass. 
Viltfrågan har varit uppe i Jaktkommittén Dalarna och jaktansvarig poängterar att detta är 
en angelägenhet för avdelningen. I jaktkommittén ser man sedan över vilka prov som ska 
arrangeras och hur behovet av vilt ser ut och att avdelningen ser till att sektionerna får den 
hjälp de behöver med t.ex. viltanskaffning. Nödvändigt är dock att det finns en bra 
framförhållning i planerna.  
Ytterligare ett prov är planerat för 2023. Det är ett Ekl-prov i norra Dalarna den 17 
september. 
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§ 114 Ekonomigenomgång 
 Avdelningskassören presenterade den prognos som gjorts för 2022 och kunde 

konstaterade att det var flera osäkerheter i siffrorna. Bl.a. ser utbildningsaktiviteterna att 
bli färre än budgeterat. Och det kommer att tillkomma några utgifter som inte finns med i 
budget, t.ex. ny frys och hyllor till förrådet. Han poängterade att det är av vikt för honom 
att han får Feedback på det som skickas ut, eftersom avvikelser från de presenterade 
uppgifterna är viktiga att känna till i det fortsatta arbetet med ekonomin. 
 

§ 115 Sponsring av Viltspårslandslaget 
 Viltspårsansvarig har väckt frågan tidigare angående ett ekonomiskt bidrag till de två från 

Dalarna som, med tre hundar, ingick i det svenska laget till NM i Finland. SKK beviljade dem 
ett resebidrag. Nu var frågan om också SSRK Dalarna kan stötta deras resa med en bidrag 
(se bilaga Rapporter för ekonomisk beskrivning av de två deltagarnas utlägg). 

Styrelsen beslutade att sponsra de två deltagarna från Dalarna med en summa var.  
 
§ 116 Verksamhetsberättelse 
 Sekreteraren påminde om att det bör finnas ett utkast till Verksamhetsberättelse för 2022 

och en Verksamhetsplan inkl. budget för 2023 innan nyår. Konstaterades att hon bör ha 
fått in ett råmaterial till den sista december.  

 
§ 117 Årsmötesförberedelser 
 Styrelsen diskuterade kommande årsmötesupplagg. Förslag på person som möjlig 

mötesordförande under årsmötet kom upp. Vidare väcktes förslaget om att inleda mötet 
med en föreläsning. Utställningsansvarig tog på sig att fråga Patrik Ragnarsson om han har 
möjlighet att komma till årsmötet och föreläsa. Sedvanligt bjuder vi på smörgåstårta och 
fika.  

 
§ 118 Ny valberedning 
 Styrelsen har fått positivt svar från två medlemmar till att ingå i valberedningen. Styrelsen 

har också fått fatt i en ny revisor, som åtar sig uppdraget mot en mindre ersättning.  
 
§ 119 Arbetsdag tillsammans med sektionerna 
 Styrelsen ska ju träffa de bägge sektionsstyrelserna på ett av deras kommande 

styrelsemöten. Konstaterades att det vore lämpligast att ha en arbetsdag efter dessa 
träffar. 

Styrelsen beslöt att arbetsdagen skjuts fram till efter nyår.  
 
§ 120 Sponsringsbehov 2023 
 Det dokument som avd.kassören och utställningsansvarig har satt samman presenterades. 

Mötet konstaterade också att våra sponsorer vill ha feedback efter arrangemanget, gärna 
med bild på prispall och där deras sponsring syns. 

 
§ 121 Uppdatering Arbetsordningen 
 Sekreteraren informerade om att hon är beredd att göra en genomgång av dokumentet 

”Arbetsordning för styrelsen i SSRK Dalarna” efter sin axeloperation och hon bedömer att 
från slutet av november kan detta bli av. Styrelsen diskuterade lagringen av dokumentet 
och man kom fram till att Teams är bäst.   
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§ 122 Skrivelser 
 Inga fler skrivelser har kommit in än de som kommit med veckoposten från Hs. (se bilaga 

rapporter) 
 
§ 123 Hemsida och Sociala medel 
 Konstaterades igen att Webbmaster gör ett bra jobb med hemsida och Facebook. Vad 

gäller Instagram är det utbildningsansvarig som gör ett gott arbete och tar hand om dess 
inlägg.  

 
§ 124 Apportören 
 Manusstopp för det kommande nr av Apportören är 15 januari. Då görs en förnyad 

inbjudan till avdelningens årsmöte och förhoppningsvis kan vi också presentera en 
inbjudan till föreläsning.  

 
§ 125 Övriga frågor 
  Utbildningsansvarig informerade styrelsen om att Lisselhaga är bokat och att två av våra 

instruktörer har lovat hålla i den första timmens träning (avsedd för valpar). Till denna 
timme krävs en föranmälan. Till den efterföljande timmen för de äldre hundarna, finns 
ännu ingen som tar hand om upplägget, men ridhuset är bokat den tiden och om inte 
annat så hjälper de som kommer dit varandra under träningen.  

 
§ 126 Nästa möte 
 Nästa möte blir ett fysiskt möte på Allkontor i Borlänge den 19 december, kl. 18.30. 
 
 


